
Protokoll över styrelsemöte
Var: Klubbstugan
När: 2016-09-21, kl.18:30
Närvarande: Karin Fröier, Christina Westman, Jan Strömstedt, Roland Lindh, Peter Domeij

§1 Karin öppnar mötet på utsatt tid

§2 Dagordningen godkänns

§3 Roland väljs till justerare

§4 Protokollet från föregående möte godkännes efter förtydligande av §10g och ett tillägg av 
datumet och platsen för Ångermanlands skidförbunds, ÅSF, årsmöte

§5 Om ingen från FV kommer att åka till mötet i Göteborg, så efterfrågar ÅSF en fullmakt att 
få representera FV. Styrelsen skriver på en fullmakt. Innan vi skickar den till ÅSF, kommer vi
att fråga om någon vill åka till Göteborg och representera FV direkt.
Sista anmälningsdag är den 29:e

§6 Det har inte varit något klubbrådsmöte eller grenrådsmöte sedan förra styrelsemötet.

§7
 a) Cristina redogör över ekonomin. Det har varit en god omsättning i vår 

uthyrningsverksamhet. Christina får hjälp av Peter med dokumentsorteringen. Hon får 
medhåll av styrelsen att de sponsorpengar som våra hoppare ordnar åt sig själva också 
helt ska tillfalla dem själva.

 b) Karin berättar att Lars-Erik Eriksson från Grenrådet, kan komma att ordna ett 
sponsorkontrakt, som är tänkt att ersätta örnen i K90:an.
Karin ska ta reda på vad priset blir för byte av plast. Hon ska få hjälp av Peter att 
ordna en skrivelse till Öviks kommun, så att det står klar att kommunen inte längre vill
ha kvar örnen.

 c) Mattias får uppdraget att polisanmäla skadegörelsen på garageporten, ifall det inte 
redan gjorts. Peter ska göra en anmälan till försäkringsbolaget.

§8 bordläggs

§9 Jan har haft ett arbetsmöte med Mattias och berättar vad som har gjorts.
Peter ska påminna Mattias om att i arbetsuppgiftspärmen bocka av uppgifter som är klara, så 
syns det tydligt.

§10
 a) Peters första arbetsuppgifter har varit att kopiera och sortera papper, för att 

underlätta Christinas kassörsarbete, samt att tvätta och sortera nummerlappar och 
nummertröjor.

 b) Roland och Jan berättar att det har varit ett lågt deltagande på juniorernas 
tisdagsträningar. För att få ett högre deltagande, ska Roland fråga juniortränarna om vi
ska flytta tisdagsträningarna, till söndagar. Föreslagen tid är kl17.

 c) FV:s aktiva kommer att delta i tävlingen i Sollentuna 22-23/10.
 d) Alla som var med och hjälpte till på Idrottsyran, vittnar om ett högt deltagande. De 

barn som ville provhoppa med Rull-Tigern hade roligt, och den visade sig vara ett bra 



val för evenemanget. Vi delade ut 85 informationslappar till intresserade.
Styrelsen väcker frågan om vi kan inleda ett samarbete med någon av 
längdskidklubbarna. Våra hoppare kan då få hjälp med bättre längdskidsteknik och 
längdåkarna får möjlighet att prova på hoppning.

 e) Karin berättar att Grenrådet, efter att de fått besked att vi inte kommer att ordna 
något Örnspelen denna säsong, har frågat om vi ändå inte kan ordna spelen på något 
sätt. De tog som exempel att ordna Örnspelen i samband med USM. Karin ska skicka 
frågan vidare till Jakob.

 g) Domarutbildning kommer att hållas i samband med tävlingarna i Sollentuna 22-
23/11. 
En domar + TD –utbildning kommer att hållas i Falun 12/11, med möjlighet att delta 
via videolänk från Örnsköldsvik.

 h) De förslag på hemsidainnehåll som har lämnats via WhatsApp, kommer Karin att 
flytta över till en egen mejldiskussion, för att göra det enklare att följa.

 i) CK Örnen hade sin sista åkning den 15:e september.

§11
 a) Alla medlemmar har betalat sina avgifter.
 b) Medlemsmöte 20/11: Magda har ordnat ett foto, att beställa till inbjudningsbrevet.

Christina ska skriva texten till inbjudningsbrevet.

§12
 a) K90-backen blev besiktigad den 20/9. Dessa anmärkningar kan nämnas:

Spåret i överbacken är för grunt.
Sargen längst ner måste höjas och dörren tas bort.
vatten måste avledas så att det inte rinner ner i ”gropen”.

 b) Lördagarna 15/10 och 29/10 (alternativt söndagen den 30/10) ska vara arbetsdagar. 
Tiden blir 12.30-17. Den 15:e avslutas med Taco.
Peter ska fråga Mattias om han kan arbeta dessa dagar och när protokollet färdigställs 
har Mattias svarat att det kan han.

§13 Inga övriga frågor

§14 Nästa möte blir måndagen den 24:e oktober, kl.18.30.

....................................... .........................................
Peter Domeij Roland Lindh
Mötessekreterare Protokolljusterare


